

HALAL CERTIFICATION SYSTEM نظام منح شهادات الحلال

QUALITY POLICY

سياسة الجودة

REFERENCE : CMK 2-01-001
REVISION : 01
DATE : 2021/03/15
PAGE : PAGE 1/2
PREPARED BY : QUALITY MANAGER
REVIEWED & : CERTIFICATION MANAGER

The main goal at Company is to increase our Clients satisfaction in sphere of third party conformity assessment of Halal certification.

إن الهدف الأساسي في الشركة هو رفع رضى العملاء في نطاق تقييم مطابقة الطرف الثالث لشهادة اعتماد حلال .

APPROVED BY

International Halal Center T&Q operates with long-term goals, shared values and strong principles. We strive to conduct business in a sustainable way including economic growth and social progress.

يعمل مركز حلال الدولي للتدريب والتأهيل على الأهداف طويلة الأمد والقيم المشتركة والمبادئ القوية، ونحن نسعى إلى القيام بالعمل بطريقة مستدامة تشمل النمو الاقتصادي والتقدم الإجتماعي.

The our commitment is adding value to our Clients and reaches their satisfaction through halal auditing services, certification in national and international halal standards; through provide value services and practical focus audit.

ونلتزم بإضافة قيمة لعملاءنا وإرضائهم من خلال خدمات تقييم حلال واعتماد معايير حلال الوطنية والعالمية من خلال الخدمات القيمة وعمليات التدقيق العملية.

Taking on this commitment, the Company believes its strategic goal is the achievement of such maturity level at which we will be able to ensure for our Clients:

آخذين بعين الاعتبار ايمان الشركة بأن هدفها الإستراتيجي هو تحقيق هذا المستوى العالي الذي يمكننا من خلاله ضمان للعميل ما يلي:

- ✓ Maintaining and constant improvement of our services quality;
- ✓ الحفاظ على والتحسين الدائم لجودة الخدمات.
- ✓ Considering and accepting individual requests of our Clients;
- ✓ در اسة وقبول طلبات العملاء الفردية.
- ✓ Continuous improvement of our Management System;



HALAL CERTIFICATION	REFERENCE	: CMK 2-01-001
SYSTEM	REVISION	: 01
نظام منح شهادات الحلال	DATE	: 2021/03/15
QUALITY POLICY	PAGE	: PAGE 1/2
	PREPARED BY	: QUALITY MANAGER
سياسة الجودة	REVIEWED &	: CERTIFICATION MANAGER
	A DDD OVED DV	

APPROVED BY

✓ Permanent analysis of company's activities and its comparison with competitors and Clients' needs.

Achievement of these goals involves all Company' employees, who are individually responsible for the quality of their work and the final result as a whole.

- ✓ التحسين المستمر لنظام الادارة الخاص بنا.
- ✓ التحليل الدائم لأنشطة الشركة ومقارنتها مع منافيسها واحتياجات العملاء

إن تحقيق هذه الأهداف ينطوي على موظفي الشركة المسؤولين عن جودة عملهم والنتيجة النهائية ككل.

Approved by:

Director / Certification Manager

مو افق عليه من قبل: المدير / مدير الشهادة